
Formandens beretning 2023 

 

Det er naturligvis lidt trist at vi ikke kan samle flere her i aften, men det 
skal jo gå ud over dem der netop har prioriteret at møde op – tak for det. 

Jeg har for nylig været til Repræsentantskabsmøde i Horsens Kommune 
og der var 5 personer mødt frem ud over de 2 fra bestyrelsen der mente 
det var vigtigt nok at komme, det ser desværre også ud til at Horsens 
Vandråd nedlægger sig selv – da de ikke kan samle en bestyrelse. 

Formandens beretninger er jo traditionelt et tilbageblik på de aktiviteter 
der er afholdt i det forgangne år, jeg vil kort ridse op: 

April Repræsentantskabsmøde 

Juni Tema aften omkring Biodiversitet – blev ikke gennemført 

Nov Temaaften – Vandforsyning og Beredskab 

Nov  Regions Vandrådsmøde på Låsby Kro 

 

Vi har her i 2023 allerede haft en tur til Grundfos – virkelig spændene 
besøg som der også godt kunne havde været flere med til! 

Vi har en plan om at afholde den Tema aften om Biodiversitet sammen 
med Hedeselskabet her i maj/juni måned. 

Så har vi fået mulighed for at få op til kr. 5.000,- fra Region Midt til et 
arrangement – og det vil vi naturligvis udnytte, vi har dog ikke planlagt 
hvad det skulle være endnu. 

 

Spørgsmål??? 


